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Kære udvalg

Vi er en blandt mange ejere af danske campingpladser, der afventer et nyt campingreglementet, der 

kan forbedre rammerne for at drive campingplads i Danmark.

Vi håber snart, at et flertal i Folketinget vil vedtage et nyt reglement,der gør det muligt for 

campingpladser, at investere i tidssvarende (større og højere) hytter og bedre mulighederne for 

udvidelser inden for 300 strandbeskyttelseslinjen.

Vi bidrager gerne til, at bringe folk ud i naturen og fremme omsætningen af såvel udenlandske som 

danske turisme overnatninger.

Men det kræver, at rammerne forbedres. Og med det meget begrænsede areal campingpladserne 

udgør, at det samlede areal langs kysterne, ses der ikke at være praktiske/naturmæssige udfordringer

hermed.

Mennesker har altid søgt mod vandet, da ophold ved vandet, på mange måder, er godt for krop og 

sjæl. Og campingpladsernes placering i landskabet er et udtryk herfor. Men hvorfor skal det være en

begrænsning for den forretningsmæssig udvikling?

På Løgismosestrand Camping er alle velkommen til at færdes på campingpladsens arealer og 

stranden. En udvidelse af  campingpladsen er således ikke kun til gavn og glæde for danske og 

udenlandske campister, men også med til at styrke oplevelsen for de mange dags gæster og lokale 

der besøger området. I tråd med dette, har vi lagt jord til en del af en ny vandresti, Lillebæltstien, 

etableret af Assens Kommune. 

Vi lever af at bringe mennesker ud i naturen, og som campingplads vil vi gerne medvirke til, at så 

mange mennesker som muligt kommer til vandet og bliver beriget af naturoplevelserne.

Hjælp os med et nyt campingreglementet til gavn og glæde for de fleste.

Med venlig hilsner

Løgismosestrand Camping 

Peter Lützen
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